
Hoorn10 oktober 2023,

Agenda
----------------------------------

4 t/m 13 oktober

Kinderboekenweek

17  oktober 

Ouderbijeenkomst 08.45 - 
10.00 uur kennismaking 
opvoedadviseur 1.Hoorn

23 t/m 27 oktober

Herfstvakantie

31  oktober 

Ouderbijeenkomst 08.45 - 
10.00 uur: gezonde voeding 
o.l.v. verpleegkundige GGD

Meer data? Kijk in de Parro app...

Assalamoe ‘alaikom wa rahmatullahi wa barakatuh, 

Het schooljaar is alweer ruim een maand geleden gestart en we zijn ondertussen 
alweer gewend aan het schoolritme. De kinderen zijn onderhand ook aardig 
gewend in hun (nieuwe) groep. De afgelopen weken hebben in het teken gestaan 
van het samen werken aan een positief werkklimaat. Dit doen we door middel van 
de lessen van de Vreedzame school. Hetgeen we daar leren proberen wij 
voortdurend toe te passen.

Wij hebben onze eerste teamtraining van Klassenkracht achter de rug. Deze 
methodiek willen wij in onze school implementeren ter bevordering van het gedrag- 
en leerklimaat. In de klassen wordt er momenteel gewerkt aan een groepsmissie en 
het opstellen van maximaal 4 werkafspraken. Het is mooi om de betrokkenheid van 
de kinderen te zien. 

Op 12 september hebben wij ouderavond georganiseerd. Wij hebben het team aan 
u voorgesteld en onze ambities voor dit schooljaar aan u gepresenteerd. Onze 
directeur-bestuurder Karim Salihi was ook aanwezig. Er was alhamdoullilah een 
hoge opkomst. Verderop leest u meer over deze avond. 

Onze ouderbegeleider, Yanaika, is gestart met wekelijkse ouderbijeenkomsten. Onze 
buurtmoeder Nazan is hier ook bij aanwezig. Nazan is vanuit het Samen van Start 
project betrokken bij onze school en zij organiseert vanuit Stichting Netwerk allerlei 
verschillende activiteiten voor ouders en kinderen. Voor velen is Nazan een bekend 
gezicht. Het is heel mooi om te zien dat er goede gesprekken ontstaan tijdens deze 
bijeenkomsten.  Op 17 oktober schuift de opvoedadviseur van 1.Hoorn die 
verbonden is aan onze school aan. Op 31 oktober komt de verpleegkundige het 
met ons hebben over gezonde voeding. 

We gaan deze week en volgende week naar school. Vanaf 23 oktober mogen we 
insha Allah genieten van onze rust tijdens de herfstvakantie. 

Met Vriendelijke Groet, 

Samira Bashir, Schoolleider 



Ouderavond 12 september 
Door met elkaar te praten boeken we betere resultaten
Op 12 september heeft er een ouderavond plaatsgevonden. Naast het team was ook 
directeur-bestuurder van Stichting Al Amana Scholen, Karim Salihi aanwezig. De opkomst 
onder de ouders was hoog, alhamdoullilah. Onze dank gaat uit naar alle aanwezigen die 
hebben bijgedragen aan deze fijne bijeenkomst. 
Het team heeft zich voorgesteld en we hebben besproken wat onze ambities voor dit 
schooljaar zijn. We hebben daarnaast gesproken over andere onderwerpen die onder de 
ouders leven. 

Denktank
We zijn gezegend met hele betrokken en enthousiaste ouders in onze school, met allerlei 
mooie ideeën. Graag zouden wij een denktank groep van ouders willen formeren die met 
ons van gedachten willen wisselen over diverse thema’s die binnen de school leven. Het 
eerste wat we graag willen aanpakken is het vaststellen van waarden die wij belangrijk vinden 
voor educatief partnerschap. Wat is er nodig van de school en de ouders om het onderwijs en 
de ontwikkeling van de kinderen zo optimaal mogelijk te maken?
Ouders die interesse hebben om deel te nemen aan de denktank kunnen zich 
aanmelden bij de schoolleiding.

Identiteit
Tijdens de ouderavond hebben we ook gepraat over een aantal onderwerpen met betrekking 
tot identiteit. Velen van u hebben aangegeven dat het fijn zou zijn als het dragen van de hijab 
wordt gestimuleerd. Een islamitische school is hier natuurlijk een mooie oefenplek voor. Een 
ouder stelde voor om een peiling uit te zetten om te vragen welke andere onderwerpen er 
nog meer leven. Samen met onze godsdienstleerkracht, Adil, gaan wij insha Allah kijken hoe 
we dit gaan organiseren

Veiligheid rondom de school
We hebben op 12 september ook gesproken over de veiligheid rondom de school. Het is 
belangrijk dat we er allemaal erop letten om de deuren en hekken te sluiten. 
We hebben ook gesproken over de verkeerssituatie tijdens het halen en brengen. Het gebeurt 
nog steeds heel vaak dat er auto’s op plekken staan waar het andere verkeer door wordt 
belemmerd. De buurtbewoners hebben herhaaldelijk aangegeven dat zij in de ochtend en 
middag onnodig last ondervinden hiervan. Er is immers voldoende parkeergelegenheid 
rondom de school. Er is geopperd om ouders in te zetten die in de ochtend en middag die 
automobilisten hierop wijzen. Ouders die hierbij willen helpen kunnen zich aanmelden bij 
de schoolleiding.We hebben elkaar nodig om de verkeerssituatie rondom de school veilig te 
houden voor onze kinderen. 
De verkeerssituatie rondom de school is ook besproken met de gemeente. De wethouder 
heeft toegezegd dat rond januari 2024 er een schoolzone wordt gemaakt rondom de school. 
Er worden diverse aanpassingen gemaakt zoals het aanpassen van de toegestane snelheid op 
de Maasweg en het creëren van een doorgang rondom de Hanebalk zodat ouders niet 
hoeven te keren als ze de straat uit willen rijden. Ook zal er gekeken worden of er nog een 
aantal extra parkeerplekken gemaakt kunnen worden aan de zijkant van de school. Rond 
november verwachten wij meer concrete informatie te ontvangen van de gemeente over de 
schoolzone. 



Kinderboekenweek 
Wij hebben oog voor de islamitische identiteit
Jaarlijks besteden wij aandacht aan de Kinderboekenweek. Elk jaar is er een thema. Dit jaar 
is dit; Bij mij thuis. U heeft wellicht via de media berichten opgevangen over de ophef die dit 
jaar is ontstaan over de boeken die worden gepromoot. Wij hebben van verschillende 
ouders ook de vraag gekregen hoe wij invulling geven aan dit thema. 
Binnen ons aanbod houden wij de richtlijnen aan van de islam. De boeken die dit jaar 
gepromoot worden passen hier grotendeels niet in. Dit geldt ook voor het lied van de 
kinderboekenweek. Wij hebben daarom ook andere boeken en activiteiten bedacht die 
conform de islamitische identiteit zijn. Zo heeft u misschien door de school foto’s gezien 
van allerlei huizen. Dit zijn de huizen van leden van ons team en de kinderen mogen met 
hun klas raden welk huis bij welke juf/meester hoort.
Bij het aanschaffen van de leesboeken bij ons op school, doen wij ons best om na te gaan 
of de boeken voldoen aan de richtlijnen van de islam. Het kan echter voorkomen dat er 
onverhoopt toch een boek de school inkomt die hier niet aan voldoet. Mocht u hier 
signalen over krijgen, dan horen wij dit graag.

Schoolbibliotheek
Wij zijn blij met onze boekencollectie
Vorig schooljaar zijn wij begonnen met het saneren van de boekencollectie bij ons op 
school. Alle boeken die stuk, verouderd of niet voldeden aan bepaalde richtlijnen hebben 
wij weggedaan. Medewerkers van Bibliotheek Hoorn hebben ons hierbij begeleidt. Zij 
hebben ons ook geholpen bij het vernieuwen van onze boekencollectie. Elk jaar zullen er 
nieuwe boeken worden aangeschaft, zodat de collectie altijd goed gevuld is. 
Wij hebben ook een nieuw uitleensysteem zodat we goed kunnen bijhouden in welke klas 
de boeken zich bevinden. Wij hebben alhamdoullilah een aantal hulpouders die ons helpen 
bij het uitlenen van de boeken. Yanaika, ouderbegeleider, die helpt de peuters en kleuters 
met het lenen van boeken. 
Op 19 september was de officiële feestelijke opening van de bibliotheek. Levi Noe, 
stadsdichter van Hoorn, heeft een gedicht voorgedragen. Wanja Visser, medewerker 
Bibliotheek Hoorn, heeft door middel van het knippen van een lintje de bibliotheek officieel 
geopend. Inmiddels kunnen we al een paar weken boeken lenen in de schoolbibliotheek en 
krijgen we goede feedback van de kinderen over de boeken, alhamdoullilah. 



Ballen op het plein
Eigen ballen laten wij thuis
Onlangs hebben wij een aantal ballen aangeschaft waar de kinderen tijdens de pauze mee 
kunnen voetballen. Dit zijn speciale ballen waar je niet zo hoog mee kan schieten, wat 
voorkomt dat er ballen op het dak of op de weg belanden. Wij willen u vragen uw 
kind(eren) geen ballen mee te geven naar school. Onze ervaring is dat deze ballen vaak 
beschadigd raken of op het dak belanden. Dit zorgt ook voor de nodige teleurstelling bij de 
kinderen. Wij rekenen op uw medewerking. 

Elektrische step
Wij vragen u zorg te dragen voor een slot
Het gebeurt soms dat kinderen op een elektrische step op school komen. Wij krijgen dan 
het verzoek om deze binnen te zetten. Wij merken dat het lastig is om deze steppen op een 
plek te stallen waar ze de doorgang niet verhinderen. Vanaf heden vragen wij aan ouders 
wiens kinderen met een step naar school komen, zorg te dragen voor een slot zodat deze 
buiten bij de fietsenstalling kan staan. Op het schoolplein mag er ook niet op de step 
gereden worden.


